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Rada Miejska w Kuźni Raciborskiej 

Komisja Promocji, Rozwoju Gminy, Kultury, Sportu i Rekreacji 

 

Protokół nr 3 

z posiedzenia Komisji Promocji, Rozwoju Gminy, Kultury, Sportu i Rekreacji  

w dniu 10 grudnia 2024 r. 

 

Miejsce posiedzenia: Urząd Miejski w Kuźni Raciborskiej,  sala narad w Biurze Rady Miejskiej. 

Obrady rozpoczęto 10 grudnia 2024 o godz. 13:00, a zakończono o godz.  tego samego dnia o 

godz. 14.00. Przewodniczył Patryk Konieczny – Przewodniczący Komisji. 

W posiedzeniu wzięło udział 5 członków komisji. 

Obecni: 

1. Urszula Choroba 

2. Kacper Cichocki 

3. Michał Grzesik 

4. Patryk Konieczny 

5. Mateusz Kot 

6. Mateusz Procek 

7. Maria Wyszomierska 

8. Dominik Zawada 

  

Lista gości na posiedzeniu 

Anna Szostak - Skarbnik Miasta, Tomasz Sokołowski - Przewodniczący Rady Miejskiej, Marcin 

Czerniej - radny, Dominika Turkiewicz - specjalista w UM 

  

Przewodniczący przedstawił porządek obrad. Uwag nie wniesiono, w związku z czym 

przystąpiono do jego realizacji. 

Porządek przedstawia się następująco:  

1. Funkcjonowanie strony społecznościowej urzędu - FB 

2. Analiza wydatków ujętych w projekcie budżetu gminy na 2025 - wg właściwości tematycznej 

komisji. 
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3. Sprawy bieżące. 

 a) przyjęcie protokołu nr 2  07.11.2024 r. 

 

ad. 1. Funkcjonowanie strony społecznościowej urzędu - FB 

 

Pani Dominika Turkiewicz omówiła kwestie poruszone podczas ostatniego posiedzenia Komisji, 

w zakresie identyfikacji wizualnej Gminy. Przedstawiła przykłady. Poinformowała o otrzymanej 

ofercie na wykonanie logo, w skład której wchodzi również opracowanie układu kompozycji pism 

wychodzących, czcionki, kolorystyki itp. Oferta formy WOW MEDIA opiewa na kwotę 13.530 zł. 

Dyskutowano na temat promocji gminy w socjal mediach jak Facebook, Instagram,  tik tok. 

Radna Urszula Choroba zwróciła uwagę, aby porównać oferty kilku firm. W zakresie obsługi konta 

na fb oraz strony internetowej Pani Dominika Turkiewicz poinformowała, że koszt zlecenia tej 

usługi firmie zewnętrznej to około 3500 zł miesięcznie. Obecnie leży to w zakresie jej obowiązków 

służbowych. Radni uznali, że należy zlecić wykonanie projektu na zewnątrz a następnie prowadzić 

stronę wewnętrzne. 

 

Ad.2. Analiza wydatków ujętych w projekcie budżetu gminy na 2025 - wg właściwości tematycznej 

komisji. 

 

Na pytania radnych odpowiadała Pani Anna Szostak – Skarbnik Miasta, która w pierwszych 

słowach poinformowała, że z uwagi to, iż projekt budżetu uwzględniający wszystkie wnioski 

zakładał  deficyt 35 mln zł, koniecznym było dokonanie tzw. cięć. W zakresie wydatków na 

promocję ustalono żelazną kwotę na dożynki  wysokości 50.000 zł. Zakłada się, że budżet na ten 

cel zasilą środki z projektu polsko-czeskiego oraz że powiat przekaże swój udział w tym wspólnym 

przedsięwzięciu. 

Radny Marcin Czerniej zapowiedział, że Fundusz Sołecki również zakłada środki na organizację 

dożynek. Poinformował również, że osobiście rozmawiał ze Starostą w tej sprawie i uzyskał 

zapewnienie, że środki otrzymamy. 

Pani Dominika Turkiewicz podsumowała, że na Dożynki powinny się zamknąć w kwocie 120-130 

tys zł, uwzględniając kwotę z budżetu, z projektu oraz od Starosty. 

Radny Czerniej zwrócił uwagę, że dotychczas komisje rady nie ingerowały w sprawy 

organizacyjne.  
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Przewodniczący Komisji, Patryk Konieczny powiedział, że w jego ocenie nie były to udane imprezy 

i chciałby przekazać własne uwagi i sugestie w celu zainteresowania imprezą szerszej grupy 

odbiorców. 

Radna Maria Wyszomierska stanowczo zaprotestowała stwierdzeniu o nieudanych imprezach. 

Zaznaczyła, że w miarę posiadanych środków, natomiast z pełnym zaangażowaniem wszyscy 

ciężko pracują przy organizacji tego typu imprez.  

 

Ad. 3. Sprawy bieżące. 

a) przyjęcie protokołu nr 2  07.11.2024 r. 

 

Uwag do protokołu nie wniesiono. Protokół został przyjęty jednogłośnie. 

 

Na tym posiedzenie zakończono. 

Przewodniczący podziękował wszystkim za udział i zamknął obrady. 

 

  

Przewodniczący Komisji 

     Patryk Konieczny  

  Rada Miejska w Kuźni Raciborskiej 

  

 

 

Przygotował: Ilona Burgieł 


